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Protokollsanteckning 
 

 
Sverigedemokraterna återkommer med våra synpunkter, förslag och kritik i samband med 

att kommunens årsredovisning avhandlas i kommunfullmäktige. Vi noterar dock att 

kommunens resultat visar kraftiga överskott, vilket är, mot bakgrund av de senaste årens 

ekonomiska anpassningar, närmast ett hån mot stadens unga och äldre som påverkats 

negativt. 

 

 

 
 
 
För Sverigedemokraterna, 
 
 

Andreas Exner (SD)  Kristian Silbvers (SD) 
Kommunalråd  Ledamot, kommunstyrelsen 


